
 

Gemeente Barneveld 
T.a.v. College van Burgemeester & Wethouders 
Raadhuisplein 2 
3770 AB Barneveld 

 
 
 
 
 
 
 
Datum: 23 februari 2022 
Betreft: Schriftelijke vragen stroomstoringen 
 

 

Geacht College van Burgemeester & Wethouders, 

De laatste paar dagen zijn we in Barneveld getroffen door stroomstoringen. 
Een stroomstoring ontwricht het dagelijks leven. Afgelopen dinsdagmiddag 
moesten veel middenstanders hun deuren sluiten. Het feit dat dit een aantal 
keren achter elkaar gebeurd leidt tot grote onzekerheid.  
 
Ook is er met enige regelmaat een “stroomdip”. Dit is dat heel kort de stroom 
wegvalt. Dit kan serieuze consequenties hebben voor particulieren en 
bedrijven. De storing kan zo kort zijn dat de noodvoorziening niet inschakelt 
en/of alarmmeldingen niet doorkomen. Voor particulieren kan dit schade aan 
apparatuur veroorzaken.  
 
De VVD zou graag van het college antwoorden krijgen op de volgende 
vragen; 

1. In hoeverre is er een relatie tussen het enthousiast plaatsen van 
zonnepanelen en de overbelasting van het elektriciteitsnet? 

2. Is er zicht op de relatie tussen aanvragen en plaatsingen van 
zonnepanelen en de capaciteit van het net? 

3. In hoeverre gaan deze problemen meer frequent voorkomen 
wanneer er ook nog windmolens geplaatst gaan worden?   

 
De VVD vraagt het college hier op korte termijn antwoord op te geven zodat 
onze in inwoners en ondernemers weten wat hun in de nabije toekomst te 
wachten staat.   
 
Met vriendelijke groet,  
Namens de VVD fractie,  
 
 
Jarne van Schaik 
Raadslid 
 
 


